
 

 سرویس سیاسی - یک عضو کمیسیون امور 
داخلی کشور و شوراها در مجلس تاکید کرد: مقوله 
قانونمند کردن فضای مجازی یک مقوله درست و 
دقیقی است که تفاوت معناداری با بستن و محدود 
کردن داشته و امید است مسئولان تصمیم گیر در این 

حوزه نگرانی مردم را درک کنند.
گلایه رشیدی کوچی به افزایش قیمت 

اینترنت و کیفیت پایین
جلال رشیدی کوچی  با اشاره به افزایش قیمت 
اینترنت و کیفیت پایین آن در سطح کشور، بیان کرد: 

زمانی که قیمت اینترنت به خصوص اینترنت همراه 
گران شــد وزیر ارتباطات اعلام کرد که این افزایش 
قیمت به این منظور اتفاق افتاده تا اپراتورها درآمدی 
برای ارتقای کیفیت اینترنت داشــته باشند. بنده در 
همان موقع اعلام کردم که اقدامی در حال رخ دادن 
اســت که آینده آن مشخص نیســت. امروز شاهد 
هســتیم که نه تنها کیفیت اینترنت افزایشی نداشته 

بلکه کاهش نیز پیدا کرده است.
از وعده شش ماهه وزیر ارتباطات یک 

سال گذشت
وی در ادامه اظهار کرد: مردم امروز پول بیشتری 
بــرای اینترنت پرداخت کرده اما خدمات با کیفیت 
پایین تری دریافت می کنند. بنده به یاد دارم در زمان 
افزایش قیمت اینترنت وزیر یک بازه زمانی شــش 
ماهه را مشــخص کردند که امروز از آن 6 ماه، 6 ماه 
دیگر نیز گذشته است. یعنی قریب به یک سال است 
که وعده وزیر به جایی نرســیده است. متاسفانه این 
وضعیت باعث نارضایتی مردم شــده است. گاه و 
بی گاه هم به دلیل فرســوده بودن شبکه و یکسری 
اقدامات ان شاءالله غیر عمد شاهد هستیم که کاهش 
سرعت اینترنت در برخی از پلتفرم ها و شبکه های 

اجتماعی محسوس تر است.
کاهش سرعت اینترنت به کسب و کارها 

آسیب وارد کرده است
نماینده مردم مرودشــت در مجلس شورای 
اسلامی تصریح کرد: خیلی از افرادی که در این شبکه 
های اجتماعی فعال هستند از این محل کسب درآمد 
می کنند. این کاهش سرعت اینترنت به کسب و کار 
آنها آسیب وارد می کند. مقوله قانونمند کردن فضای 
مجازی یک مقوله درست و دقیقی است که تفاوت 
معناداری با بســتن و محدود کردن دارد. قانونمند 
کردن یک چیز اســت و بستن و محدود کردن چیز 
دیگری است. امیدوارم تصمیم گیران در این عرصه 
به این موضوع دقت نظر داشــته باشند. چون واقعا 
مردم نگران هستند. امیدواریم مسئولان تصمیم گیر 

در این حوزه این نگرانی را درک کنند.
باید با نگاه عدالــت محور پهنای باند 

افزایش یابد
وی در ادامه با اشاره به ضرورت افزایش پهنای 
باند تاکید کرد: به صورت ویژه در پلتفرم اینستاگرام 
ما کاهش پهنا نداشــته ایم اما شــاهد افزایش تعداد 
کاربران هســتیم که اختلالاتی را به وجود می آورد. 
بنده معتقدم باید با نگاه عدالت محور و نیاز کاربران 
پهنای باند تخصیص یابد. باید یک دقت نظر در این 
حوزه صورت گیرد تا شــاهد گام برداشتن در مسیر 

افزایش پهنای باند و تحقق عدالت باشیم.

 سرویس سیاســی - حجت الاسلام محسنی 
اژه ای، در نشست مشترک هیات دولت و شورای عالی 
قوه قضاییه به میزبانی دولت، ضمن گرامیداشت هفته 
دولت، اظهار کرد: رسیدن و نیل به فهم و درک مشترک 
از مشکلات و معضلات کشور و اقدامات هماهنگ و 
هم افزا برای غلبه بر این مسائل، از موضوعات ضروری 

و دارای اولویت هر سه قوه است.   
قاضی القضات با یــادآوری این مهم که عبور از 
مشکلات و موانع بدون همکاری و هم افزایی همه قوا و 
همچنین مشارکت مردم، میسر و امکانپذیر نخواهد بود، 
گفت: در نظام اسلامی اساس کار ما در ضمن توجه به 
ارزش های الهی و معنوی، توجه و عنایت به رفع مسائل 
و مشکلات مردم است؛ به بیان دیگر، مردم و مسائل آنها 
در بطن و متن تصمیمات و راهبردها و اقدامات ما قرار 
دارند. وی تصریح کرد: بر همین مبنا، ما در قوای ســه 
گانه و مشخصاً در دولت و قوه قضاییه باید قبل از آنکه 
مشــکلات و مسائل مجموعه خودمان را لحاظ کنیم، 
به رفع و برطرف کردن مشــکلات مردم اهتمام داشته 

باشیم؛ به عبارت دیگر، قبل از آنکه خودمان را ببینیم، 
باید مردم را ببینیم.   

رئیس قوه قضاییه با تاکید بر اینکه اولویت قوای 
سه گانه باید سیاستگذاری و برنامه ریزی عملیاتی در 
جهت رفع مشــکلات مردم باشد، اظهار کرد: نگاه و 
رویکرد مبتنی بر اولویت داشتن رفع مسائل و معضلات 
مردم، اکنون در قوای ســه گانه ، ساری و جاری است؛ 
اما ضرورت دارد به این نگاه و رویکرد عمق بخشید و 
این مقوله را در تمامی لایه ها و سطوح مدیریتی رسوخ 

داد و آن را به یک باور و اعتقاد تبدیل کرد.   
محســنی اژه ای با بیان اینکه مســئولان دستگاه 
قضایی درخصوص مســائل و مشکلات قوه مجریه، 
از آگاهی و شــناخت برخوردارند و محدودیت های 
دولت را درک می کنند، گفت: توصیه همیشــگی من 
به مسئولان دستگاه قضایی آن است که در بیان مسائل 
و مشکلات خود نزد دولتمردان، اولاً به محذوریت ها 
و محدودیت هــای دولــت توجه و التفــات کنند؛ 
بدیــن معنا که توقعات و انتظــارات خود را با لحاظ 

تنگناهــای موجود در دولت مطرح کنند و ثانیاً علاوه 
بر آسیب شناسی مســائل و مشکلات، نسبت به ارائه 

راه حل های مرتبط نیز اهتمام داشته باشند.   
رئیس دســتگاه قضا با اشــاره به سابقه طولانی 
حضور رئیســی در مناصب مختلف عالی قضایی و 
شــناخت و بینش وی نسبت به ابعاد و زوایای خطیر 
و تخصصی امور قضایی، گفت: با توجه به آشــنایی 
رئیســی با پیچیدگی های امر خطیر قضا و مســائل 
دستگاه قضایی، نیازی به تشریح و تبیین محدودیت ها 
و محذوریت هــای قوه قضاییه برای وی وجود ندارد 
و رئیس جمهور نســبت به برطرف کردن مشکلات 

دستگاه قضایی عنایت و توجه دارد.
گفتنی اســت در این نشست، رئیس جمهور و 
اعضای هیئت دولت و همچنین اعضای شورای عالی 
قوه قضاییه حضور داشته و طی سخنانی به بیان مطالب 
و نقطه نظرات خود در راســتای بسط هم افزایی ها و 
هماهنگی ها میان دو قوه مجریه و قضاییه پرداختند که 

خبر آن متعاقبا ارسال می شود.

دبیرکل حزب اراده ملت؛

گلایه عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها به افزایش قیمت اینترنت 
و کیفیت پایین

رئیس دستگاه قضا:

درد دل کردن مشکلات را حل نمی کند؛ راه حل بدهید

7 سیاسی

بادامچیان دبیرکل حزب موتلفه:

باید قدرت تحمل یکدیگر را داشته باشیم

ســرویس سیاســی- اسدالله 
بادامچیان دبیرکل حزب موتلفه اسلامی 
در پاســخ به این سوال که آقای قالیباف 
بــه عنوان رئیس مجلس چندین بار در 
جلســات خود واژه ســوپر انقلابی را 
عنوان کرده و از آنها انتقاد می کند. منظور 
آقــای قالیباف از ســوپر انقلابی ها چه 
کسانی هستند. برخی اعتقاد دارند سوپر 
انقلابی ها همان جبهه پایداری است که 
با رئیس مجلس مقداری اختلاف سلیقه 
دارند، گفت: امیــدوارم آقای قالیباف 
فارســی را پاس بدارد چون واژه سوپر 
انقلابی نصف فارســی و نصف لاتین 
است. مســاله دوم اینکه نمی توانم این 
مســائل را پاسخ دهم چون من قالیباف 
نیســتم و او باید قصد و نیت خود را از 

گفتن این حرف بگوید.
وی افزود: در مجلس سلیقه های 
مختلفی حضور دارد. نمایندگان با رای 
مردم آمدند و تلاش می کنند خوب کار 
کنند چون قبل از آنکه به باندها، تشکل ها 
و احزاب وابســته باشند به خود و رای 
مردم معتقدند. حالا برخی از آنها عضو 
جبهه پایداری هستند که چندین نماینده 
در مجلس دارند و باید با این حزب کار 
کنند. ما هم در حزب موتلفه اســلامی 
تعــدادی نماینده داریم که با این حزب 
کار می کنند. یک گروه با شورای ائتلاف 
و ایثارگــران کار می کننــد، گروهی با 
شورای وحدت کار و یک گروه مستقل 
هم حضــور دارد.  طبع مجلس همین 
اســت. همانطور که مرحوم زارعی در 
مســاله برجام صد در صد مخالف آن 
بود، احترام وی را نگه می داشــتم چون 
فرد سالم و پاکی بود اما نظرش این بود. 
حالا ما باید بگوییم حرف نزن؟ نه قرار 
این نیســت. ما می گوییم حرفت را بزن 
اما طوری بزن که دشــمن سوء استفاده 
نکنــد.  به طور مثــال اگر من نامه ای به 
روزنامه شــرق می نویسم و می گویم 
این راه را نرو، پایــان این راه خروج از 
جنگل یا کویر نیست، پایان آن افتادن در 
مهلکه اســت. دیگر بعد از ۷۰ سال کار 
سیاســی دلسوزانه تر از این نمی شود به 

کسی توصیه کرد و این شیوه دلسوزی 
من است. بنابراین من وارد بحث سوپر 
انقلابی نمی شوم. به هر صورت جبهه 
پایــداری یک مجموعه ای در مملکت 
اســت. اصلاح طلبــان هم همین طور 
هســتند. اگر قرار اســت همه با هم در 
کشــور کار کنیم باید از حالت تقابلی 
بیرون بیاییم، قــدرت تحمل یکدیگر 
را داشته باشــیم، برای هم ارزش قائل 
باشــیم و طوری حرف بزنیم که دشمن 
سوءاســتفاده نکند. اگر شما با خانواده 
خود اختلاف داشــته باشــید آبروی 
خانــواده را در بیرون از خانه نمی برید. 
اگــر همه جناح ها رعایت کنند، نظام و 
هیچ کس دیگر مشکلی ندارد. بادامچیان 
در پاســخ به این ســوال که به نظر شما 
چرا آقــای تاجزاده امروز باید به خاطر 
اظهار عقاید و نظرهایش بازداشت شود 
در حالــی که مقام رهبــری در یکی از 
بیانات خود گفتند در جمهوری اسلامی 
هرکس آزاد است عقاید خود را بگوید، 
گفت: آقای تاجــزاده قبلا حرف هایی 
زده، مقالاتی نوشــته، به زندان محکوم 
شــده، خودش از داخل زندان مطالبش 
را پخــش می کند و همســرش نیز از 
بیرون زنــدان این کار را انجام می دهد. 
دوباره آزاد شــده و همان کارها را کرده 
و ایــن خلاف قانون بوده و دوباره او را 
گرفته اند. همســرش نیز نظام را تهدید 
می کند این آدم حداقل باید زندان برود.

وی افزود: با توجه به این موضوع، 
دستگیری آقای تاجزاده به خاطر حرف 

هایــی که زد نبود چــون قبلا باید او را 
می گرفتند، او از حد قانون فرا رفته است. 
پســر آقای میرسلیم هم خلاف می کند 
و دســتگیر می شــود، زندان می رود و 
پدرش هیاهویی نمی کند. بنابراین این 
رفتار برخلاف صحبت رهبری نیست 
که همــه باید حرف های خود را بزنند، 
آقای تاجزاده حرف هــای خود را زده 
و همســرش هم بعد از دســتگیری، 
حرف های شوهرش را تکرار کرده آیا او 
را گرفته اند؟ خیر. چرا نمی گیرند؟ چون 
مردم متوجه می شــوند که این دو دروغ 
و خلاف می گویند و دنبال اینها را نمی 
گیرند.بادامچیــان درباره برخوردهای 
صورت گرفته در حوزه حجاب و عفاف 
گفت: با چه کسانی برخورد می شود؟ آیا 
بعد از پیروزی انقلاب چادر را اجباری 
کردیــم؟ خیر. بدحجابی و بی حجابی 
از همان ســال ۵۷ به بعد وجود داشته 
اســت. در ســال ۵۸ که خانم های بی 
حجاب مقابل دادگستری آمدند و علیه 
حجاب تظاهرات کردند و کسی با آن ها 
برخورد نکرده امروز چه کار می کنند؟ 
آیا با خانمی که روســری نمی گذارد و 
خلاف قانون رفتار می کند با او برخورد 
شده اســت؟ خیر. امروز اعتراض همه 
طرفداران حجاب و متدینین این است 
که چرا با بدحجابان برخورد نمی شود. 
اکثــر زنانی که امروز به آن ها بدحجاب 
گفته می شــود، افرادی نیستند که اگر 
مردی بخواهد به آن ها دست بزند با آن 
مرد مقابله نکنند. برعکس اگر کسی نگاه 

ســو به آن ها داشته باشد چشم او را در 
می آورند. شاید خودش ۷۰ قلم آرایش 
کرده و بیرون آمده و می خواهد چیزی 

به او نگوییم.
وی افــزود: موضوعی که شــما 
مطرح می کنید ســه بخش است: یک 
بخش آن هایی هســتند کــه در جامعه 
حرمت شــکنی کرده و گاهی لخت و 
آلوده حاضر می شــوند که این خلاف 
قانون اســت و قانــون می خواهد با او 
برخورد کند. ابتدا گشــت ارشاد به او 
تذکــر می دهد و او گــوش نمی دهد. 
بخش دوم آن هایی هســتند که عامدانه 
این رفتار را انجام می دهند. بخش سوم 
تهم تحت نفوذ شــبکه غرب است که 
می خواهند داستان های آندلس و اسپانیا 
را در ایران انجام دهند تا فساد و فحشایی 
که در زمان فرح انجام شده بود را تکرار 
کنند. سیاســت غرب گسترش فساد و 
فحشا در ایران است. در کنار این افراد، 
افراد لجبازی هستند که به او می گویند 
این تیپ و قیافه را درســت نکن اما او 
می گوید هــرکاری دلم بخواهد انجام 
می دهــم یعنی اصلا دوســت ندارد به 
او بــی حرمتی انجام شــود با این افراد 
لجباز باید به شکلی که خودشان متوجه 
می شوند مدارا کرد. بادامچیان تصریح 
کرد: شبکه ای که هیاهو می کند تا خانمی 
عریان شود و هیچ کس چیزی نگوید تا 
بتواند برنامه غرب را اجرا کند مطلوب 
ملت ما است؟ خیر حتی مطلوب زنان 
معتقد به زنان غیرحجــاب ایرانی هم 
نیست بلکه مطلوب اســتکبار است. 
وقتی کسی این کار را می کند باید چه کار 
کرد؟ به گشت ارشاد گفتم موردی است 
که شما به او تذکری می دهید و او رعایت 
می کند. مورد دوم بی حجابانی هستند 
که شــما به آن ها تذکــر می دهید آن ها 
توجه نکرده و شــما آن ها را بازداشت 
می کنید. مورد ســوم افرادی هستند که 
شما با طرح استکباری مواجه هستید که 
برخی رسانه ها به آن می پردازند که من 
از رســانه ها می خواهم این کار را انجام 

ندهند.

دبیرکل حزب موتلفه گفت: اگر قرار است همه با هم در کشور کار کنیم باید از حالت تقابلی بیرون بیاییم، قدرت تحمل یکدیگر را داشته باشیم
 و برای هم ارزش قائل باشیم. به هر صورت جبهه پایداری یک مجموعه ای در مملکت است. اصلاح طلبان هم همین طور هستند.

 سرویس سیاسی - یک نماینده 
مجلــس شــورای اســلامی گفت: 
امــروز قول آقــای رئیســی و آقای 
قالیباف این اســت که لایحه تفکیک 
وزارت خانه هــای صمت و بازرگانی 
به مجلس بیاید اما من مطمئن هســتم 
مجلس با ســختی به این موضوع رأی 

می دهد.
علــی بابایــی کارنامــی درباره 
احتمــال معرفی سرپرســت موقت 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی به 
عنوان  وزیر پیشــنهادی این وزارتخانه گفت: هر سیاست مدار و هر عضوی از 
کابینه که نگاهش به سمت فقرا، اقشار آسیب پذیر جامعه، کارگران و مزدبگیران 
باشد و در جهت ارتقای رفاه کشور کار کند و سهم اندکی در رفاه مردم داشته 

با او موافقم. 
این نماینده مجلس یادآور شد: امروز به صراحت می گویم آقای عبدالملکی 
یکی از وزرایی بود که بعد از ۴۰ سال توانست در رفاه کشور تغییر ایجاد کند. بله 
شاید او در بسیاری از نقاط ضعف داشت اما در حوزه تغییر شاخصه های رفاه 

واقعا مقتدرانه عمل کرد و هزینه اش را داده است، همه به او تاختند.
 وی با بیان این که بســیاری از این وزرا شجاعت وزیر پیشین تعاون، کار 
و رفــاه اجتماعــی را ندارند، بیان کرد: وزرای ایــن دولت و دولت قبل که در 
مجلس شاهد حضورشان بودم، حرف هایی که در صحن می زنند یا می زدند با 
حرف هایی که در مصاحبه ها، ســخنرانی ها و سفرهای استانی می گویند بسیار 

متفاوت است و میلی برای اجرا ندارند.
بابایــی کارنامی ادامه داد: آقای عبدالملکی روزی  که می خواســت رأی 
اعتماد بگیرد در کمیسیون ها گفت که وزیر رفاه برای ارتقاء رفاه و مالی اقشار 
آسیب پذیر باید کت بکند و سینه چاک بزند که این کار را انجام داد و هزینه اش 
را هــم پرداخت کرد؛ نمی خواهم بگویم آقــای زاهدی وفا و یا زاهدی وفاها 

عبدالملکی شوند اما باید کسانی باشند که این دیدگاه را داشته باشند.
وی خاطرنشــان کرد: وزارت رفاه تنظیم گر رفاه در کشور است، درست 
اســت که متولی تعاون اســت و بخشی از اقتصاد مردم را هم شامل می شود اما 

قالب مسئولیت وزیر رفاه، مسئولیت تنظیم رفاه است.
وی با بیان این که رفاه یک شــاخصه عام اســت و شاخص عام یعنی ۸۴ 
میلیــون ایرانی که از این وزارتخانه توقــع دارند، تاکید کرد: وزیر باید عرضه 
چنین کاری را داشــته باشــد این عرضه را آدم های بزرگ دارند. این کت برای 
آدم های بزرگ اســت. آدم های بزرگ باید آنقدر شجاعت داشته باشند که یک 
جایی اگر نتوانستند به مردم مظلوم گروه هدف سازمان بهزیستی، کمیته امداد 
حضرت امام، فقرا، افراد زیر خط فقر رسیدگی کنند، خودشان استعفا دهند. به 
شخصه من جای وزیر باشم اگر چنین اتفاقی بیفتد، فردا صبح باید استعفا دهم 
و پاسخگو باشم اگر چنین توانایی در زاهدی وفا و هر فرد دیگری وجود داشته 
باشد، مجلس که مچ گیر نیست، نمایندگان همکاری می  کنند و این روحیه در 

مجلس وجود دارد که بتواند چنین وزرایی را  شکار کند و  به آن رای دهد.
این نماینده مجلس شــورای اســلامی درباره تفکیک وزارت صنعت و 
تجارت از یکدیگر و تشکیل وزارت بازرگانی و بحثی که مطرح است و دولت 
می گویــد مجلس باید تعیین تکلیف کند و مجلس هم بیان می کند این دولت 
اســت که باید لایحه دهد، عنوان کرد: مــن ندیدم چنین بحثی محل اختلاف 

مجلس و دولت باشد البته من اعتقادی به تفکیک ندارم.
وی یادآور شد: من خودم جزء ۱۷ نفر استیضاح کنندگان وزیر صمت بودم 
و امضا را هم تا روز آخر پس نگرفتم و پای استیضاح هم ایستادم. آقای قالیباف 
به عنوان رئیس مجلس از ما خواهش و درخواست کردند که تا تعیین تکلیف 

این وزارتخانه صبر کنیم که ما تازه امضای مان را پس نگرفتیم. 
بابایــی کارنامی با بیان این که آقای فاطمی امین جزء وزرای بد نیســت، 
اظهار داشــت: متاسفانه با هر استیضاح در کشــور این معنا را قلمداد می کنند 
که اســتیضاح برای مجرم و متهم است درصورتی که استیضاح شاخص اتهام 
نیســت، استیضاح شاخص نظم بخشیدن به وضعیت موجود است. یعنی شما 
باید رو به جلو حرکت کنید. اســتیضاح ابزاری است که می تواند یک وزیر را 
از کندی به تندی حرکت دهد، چرخ ها و روند ها را اصلاح کند و ما با این دید 

وارد استیضاح آقای وزیر صمت شدیم.
وی تاکید کرد: استیضاح برای اصلاح امور است و الِا ما که با شخص آقای 
فاطمی امین مشکلی نداریم اتفاقاً آقای فاطمی امین در برخی از جاها از بعضی 
از وزرا بهتر عمل کرده است. از این منظر توقع داشتیم آن زمان که ما به معاون 
پارلمانی درخواســت دادیم استیضاح کنندگان با آقای وزیر و بزرگی از دولت 
جلسه بگذارند تا نگرانی های ما را رفع کنند و منصرف شویم، این کار را انجام 

می دادند این اقدام صورت نگرفت و فضا احساسی شد.
این نماینده مجلس بیان کرد: متاســفانه فضای گفت وگو شکل نگرفت و 
فضا احساســی شــد، هنگامی که احساسات که وسط آمد  برای این که جبران 
پاســخ ما را بدهند آمدند اســتیضاح را برداشتند، زیرا می دانستند آن روز رای 
می آورد به خاطر اینکه اســتیضاح رای نیاورد آمدند صورت مســئله را پاک و 

چرخه کشور را مختل کردند.
وی تاکیــد کــرد: به نظر من تفکیک ۲ وزارتخانه اصلًا به صلاح کشــور 
نیست و معتقدم بســیاری از وزارتخانه ها امروز باید ادغام شوند. معتقدم این 
همه وزارتخانه در کشــور وجود دارد تنها  به ۷ الی ۸ وزارتخانه بیشــتر نیازی 
نداریم تفکیک وزارتخانه ها باعث افزایش هزینه ها می شود و موجب می شود 
ســاختارها توســعه پیدا کند و دولت دیگر چابک نمی شود و پاسخگویی کم 

می شود.
این نماینده مجلس تاکید کرد: ما ۳ الی ۴  شاخص که بیشتر نداریم این ها 
را همه باید ترسیم کنیم، به نظر من اگر این را مبنا قرار دهیم آقای رئیسی باید 
زودتر تصمیم بگیرد. زیرا امروز قول آقای رئیسی و آقای قالیباف این است که 
لایحه تفکیک وزارت خانه های صمت و بازرگانی به مجلس بیاید اما من مطمئن 

هستم مجلس با سختی به این موضوع رأی می دهد.

 ســرویس سیاسی - ســخنگوی صنعت برق گفت: طبق مصوبه هیات 
دولت ساعت کار ادارات و موسسات از سوم شهریور به روال عادی بازمی گردد.
مصطفی رجبی مشــهدی با بیان اینکه امسال با کاهش ساعت کار ادارات 
۳۰ درصد شــاهد کاهش مصرف برق بودیم که کمک زیادی به صنعت برق 
کرد، گفت: صرفه جویی های صورت گرفته در بخش اداری و خانگی موجب 
گذر از پیک تابســتان شــد.وی با بیان اینکه  این روزها گر چه روزهای بسیار 
ســختی برای صنعت برق بود، اما کوچک ترین خاموشی خانگی ایجاد نشد و 
برق پایدار برای همه مشترکان تامین شده است.رجبی مشهدی افزود: علیرغم 
خنک شدن نسبی هوا در برخی نقاط کشور، اما مناطق شمالی و جنوب کشور 
هنوز گرمای پایدار دارند و مصرف برق بالاســت که  از مردم تقاضا می شــود 
از صرفه جویی در مصرف غفلت نکنند و در ســاعت های اوج مصرف که از 
ساعت ۱۲ تا ۱۸ و ۲۰ تا ۲۳ است نهایت رعایت مخصوصا در استفاده از وسایل 

سرمایشی را داشته باشند.
سخنگوی صنعت برق گفت: در برخی نقاط کشور که خنک تر است  مردم 
می تواننــد کولرها را خاموش کنند و با این کار کمک به تامین برق برق مناطق 

گرمسیری که فوق العاده گرم است، خواهد شد.

بابایی کارنامی نماینده مجلس شورای اسلامی:

فضای گفت وگو در مورد استیضاح 
فاطمی امین شکل نگرفت

ساعت کاری ادارات از سوم شهریور 
به روال عادی باز می گردد

مربی غیر مسلمان

تحلیل حداد عادل 

انتقال پیکر »سایه« 

ناظران شرعی در بانک ها 

قتل در مقابل خانه 

فقط ورزشگاه آزادی 

به دلیل اجرای »سلام فرمانده«؟

تصور نکنیم 

کلیپ های رقص و آواز در مترو

عمر توافق 

احمد عبداللهی دبیر ستاد امر به معروف اصفهان به گماشتن مربی غیر مسلمان 
برای تیم هندبال دختران سپاهان اعتراض کرد و آن را خلاف شرع و قرآن دانست 
و در توییتی نوشت: گماشتن مربی غیر مسلمان بالای سر دختران مسلمان خلاف 
نص صریح قرآن کریم است. مگر مربی داخلی نداریم که از مربی خارجی استفاده 
می شود؟ هر چه زودتر فولاد مبارکه این بساط را جمع کند. دستگاه های نظارتی 

به این قرارداد ها هم ورود کنند.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: اگر دلبستگی به کشور و میهن 
باشد، کسی کشور خود را به آسانی رها نمی کند و با وجود مشکلات از آنجا دل 
نمی کند. دشمن هم یک نسل بی ریشه می خواهد که نسبت به کشور خود دلبستگی 
نداشته باشد. غلامعلی حداد عادل ـ عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام و رییس 
فرهنگســتان زبان و ادبیات فارسی ـ در دومین همایش معاونان میراث فرهنگی 
استان ها ـ به اهمیت جایگاه میراث  فرهنگی در دلبستگی به کشور و همبستگی ملی 
اشاره کرد و افزود: مهاجرت جوان ها، فارغ التحصیلان و متخصصان به کشور های 
خارجی از موضوعات روز کشــور است، اما اگر کسی به جایی دل بستگی داشته 

باشد، با وجود مشکلات از آنجا دل نمی کند.

بعد از انتشار اخباری درباره اختلافات خانوادگی و جلوگیری از انتقال پیکر 
هوشنگ ابتهاج به ایران یلدا ابتهاج )دختر شاعر( در اینستاگرام نوشت: تا به امروز، 
تحســین و اشــاعه زیبایی و نیکی، هم تلاش من بوده، هم انگیزه ام. همانطور که 
»زیبائی« را نمی شــود به بند کشــید که »پری رو تاب مستوری ندارد«، زشتی هم 
ســرانجام برملا می شود. به روح ما پنجه می کشد، می آزارد و ناامید می کند. پس 
بگذار آینه  زیبایی ها باشیم نه زشتی ها.  به یاد جمله عمیق احسان یارشاطر می افتم: 
»امیدوارم که نیکی همیشه به چشم تو زیبا بیاید.« نیکی را زیبا دیدن، آدمیزادگی 
اســت؛ و این روز ها که ما و شــما مردم ایران و جهان زبان پارسی، در غم از دست 
دادن پدر، شاعر بزرگ ایران که یک قرن در ستایش زیبایی، عدالت و درستی سرود، 
در سوگ نشسته ایم، متاسفانه شاهد خامی هایی بودیم که بازگشت پیکر او را به 
وطن تا به امروز به تاخیر انداخته. بی حرمتی به ساحت او و پیکر او که در هر آیین 
و مرامی ناپسند است بخشودنی نیست، از جانب هر کسی، حتی نزدیکان او، بی 
حرمتی به مردم ایران است. با اقداماتی که اینجا در آلمان ما سه فرزند او انجام داده 
ایم، امید داریم تا در روز های آینده بتوانیم او را در آخرین ســفرش در بازگشــت 

به زادگاهش بین مردمی که دوستشان داشت و برای آنان سرود همراهی کنیم.  

غلامرضا مصباحی مقدم رییس شورای فقهی بانک مرکزی از تعیین افرادی 
به عنوان ناظر برای اســتقرار در بانک ها، پس از طی یک دوره آموزشــی و احراز 
شایستگی ها خبر داد و گفت: افرادی که به عنوان ناظر تعیین می شوند، باید یک 
دوره آموزشــی بگذرانند؛ به این شکل که متقاضیان در رقابتی شرکت می کنند و 
گروهی که موفقیت به دســت می آورند، پس از احراز شایســتگی ها برای انجام 
این کار به بانک ها معرفی می شوند. در حال حاضر در هر بانک یک نیروی ناظر 

مدنظر است.

رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی تهران بزرگ، از وقوع یک فقره قتل 
با ســلاح گرم در محله سعادت آباد تهران خبر داد. سرهنگ کارآگاه علی ولیپور 
گودرزی، رئیس پلیس آگاهی تهران بزرگ با اعلام خبر قتل پزشک معروف تهرانی 
با شلیک گلوله در سعادت آباد اظهار کرد: دکتر محفوظی ۸۵ ساله که در سال های 
اخیر در بخش خصوصی فعالیت می کرده، جلوی منزل خود با سلاح های گرم آماج 
قرار گرفت و فوت کرد. وی افزود: در این زمینه بلافاصله تیم ویژه ای از کارآگاهان 
پلیس تشکیل شد که در تحقیقات اولیه، سرنخ هایی از عوامل این جنایت به دست 
آمد. این مقام ارشد انتظامی خاطرنشان کرد: تلاش ها برای دستگیری عاملان این 
حادثه ادامه دارد. شــائبه ترور این فرد مطرح شــده است و بررسی ها در این باره 

ادامه دارد.

ســهیل مهدی، رئیس کمیته برگزاری مسابقات سازمان لیگ فوتبال گفت: 
تنها ورزشگاه آزادی تهران شرایط حضور بانوان در مسابقات لیگ برتر فوتبال را 
دارد و باید شرایط حضور بانوان را از این ورزشگاه تمرین کنیم. او گفت: حتی در 
آزادی هم در حالی بانوان می توانند حضور پیدا کنند که زیرساخت حضور آنان 

بهینه شده و روز به روز بهتر شود.

یک عضو هیات رئیسه کمیسیون امنیت ملی مجلس درباره علت دستگیری 
چند تن از حجاج ایرانی در عربستان، می گوید که دلایل خاصی مطرح نبوده است.  
وی  گفت: »این موضوع ظاهرا در وقت حج صورت گرفته است و تعدادی از اتباع 
ایرانی ، توسط پلیس عربستان دستگیر شدند. در کمیسیون امنیت ملی این موضوع 
مطرح و به وزارت امور خارجه کشــور اعلام شد که سریع تر از طریق دیپلماسی 
و رابط سفارت ایران و همچنین از طریق وزارت خارجه عربستان پیگیری جدی 
انجام تا نســبت به آزادی و بازگشــت این عزیزان به خاک میهن اقدام شود.« وی 
درباره علت دستگیری این زائران، عنوان کرد: »دلایل خاصی مطرح نبوده است. 
ظاهرا در تلفن های همراه خود تصاویری از سردار سلیمانی بوده مورد خاصی که 
علیه امنیت کشور عربستان باشد، نبوده و خیلی موارد جزئی مطرح بوده است.« 
یعقوب زاده در واکنش به اینکه در شبکه های اجتماعی ادعا شده که علت دستگیری 
این حجاج، اجرای سرود سلام فرمانده در مسجدالحرام بوده است، گفت: »من این 

را نشنیده ام و در کمیسیون هم مطرح نشده است.«

حسین ابراهیمی فعال سیاسی اصولگرا گفت : هم مسئولان و هم مردم باید 
همچنان با صبر و حوصله حرکت کنند. نباید تصور کنیم فردای امضای توافق همه  
چیز ارزان می شود. هنوز نیاز به صبر و حوصله داریم تا انشاءالله به آرامی یک به 
یک مشکلات حل شود. خداوند هم گفته است که زندگی مردم را تغییر نمی دهد، 
مگر به خواســت و اراده خود مردم. گلســتان  شدن به دست خود مردم است نه 
صرفا با رفع تحریم ها و همچنان مردم باید در صحنه باشند، به دولت کمک کنند 

تا وضعیت کشور بهبود یابد.

مدیرعامــل متروی تهران می گوید: کلیپ های رقصی که از واگن های مترو 
منتشر می شود مربوط به گذشته است و برخی برای به حاشیه بردن فعالیت های 
مترو آن را در روز های خاصی منتشر می کنند. مهدی شایسته اصل گفت : استنباطم 
این اســت که پشــت برخی از این کلیپ ها افرادی هستند که سعی دارند، هجمه 
فرهنگی به این دوره مدیریت شهری وارد کنند که ما را به یک رفتار حاشیه ای ببرد.

حسین کنعانی مقدم گفت : متأسفانه متن فعلی توافق از اطلاع افکار عمومی 
مخفی نگه داشته شده است و اطلاع رسانی دقیقی درباره آن نمی شود. با مقایسه متن 
برجام با متن توافق جدید مشخص می شود در متن جدید کجا منافع ملی رعایت 
شده و کجا از خطوط قرمز عبور کردیم. عمر توافق جدید پنج سال بیشتر نیست و 
بعد از آن امکان دارد تغییراتی در تعهدات انجام شود. تا زمانی که متن اصلی توافق 
جدید هسته ای منتشر نشود، نمی توان گفت توافق این دولت بهتر بوده یا آن دولت.

اخبار ویژه ...
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